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Geïntegreerd investeringsprogramma (GIP) 2021  -  Onteigeningen tweede fase ring Asse

Al decennialang is er sprake van de aanleg van een ring rond Asse. Aangezien er al 30 jaar 
lang te veel verkeer door het centrum van Asse gaat, is het goed dat een oplossing voor 
deze problematiek in aantocht is. De eerste fase van de ring rond Asse werd al in 2007 
gerealiseerd. 

In het GIP voor 2021 is te lezen dat er 3.750.000 euro vrijgemaakt wordt voor 
onteigeningen voor de aanleg van de tweede fase van de ring.

1. Wat is de stand van zaken van die onteigeningen?

2. Hoeveel onteigeningen werden al doorgevoerd en hoeveel moeten er nog gebeuren?

3. In hoeveel gevallen wordt er tegen de onteigening in beroep gegaan?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1230 van 25 mei 2021
van INEZ DE CONINCK

1. Momenteel werkt het studiebureau aan het ontwerp van de (onteigenings)plannen. In 
de verschillende mogelijke varianten zijn er een aantal innemingen die in elke variant 
verworven dienen te worden. Gelet op de jarenlange planning van de werken, werd er 
beslist om voor deze innemingen nu reeds aan de slag te gaan. Terzake werd op 3 mei 
2019 een voorlopig Ministerieel Besluit goedgekeurd. Hierdoor ontving de afdeling 
Vastgoedtransacties de opdracht om tot onderhandelingen over te gaan. Voor de 
eigenaars werden er infosessies georganiseerd op 19 juni 2019 en 20 juni 2019. 

2. Conform het voorlopig Ministerieel Besluit werden er minnelijke verwervingen 
gerealiseerd. Het gaat om 83 te realiseren innemingen; hiervan zijn er 28 reeds 
verworven. Het betreft telkens minnelijke aankopen.

3. Aangezien er nog geen definitief Ministerieel Besluit werd goedgekeurd, zijn er nog 
geen onteigeningen gebeurd en zijn er derhalve nog geen beroepen ingediend.


